
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 12/2023 
Liittohallitus  
 
 
Aika: 26.10.2023 klo 14.00 
 
Paikka: Talin keilahallin kabinetti / Teams 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja  
  Hannele Impola 
  Pertti Tapola 
  Jorma Laatikainen     
 Olli Haakana  
  Atte Lehtonen  
 Ari Palm   
  Janne Kolhonen    
  Ossi Kauppi  etänä    
  Sami Järvilä toiminnanjohtaja/sihteeri 

 Jarmo Ahokas päävalmentaja §4 
 Tuija Hiltunen valtuuston puheenjohtaja 
  
 

Poissa:   Jari-Pekka Laiho varapuheenjohtaja 
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi hallituksen kokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet ter-
vetulleiksi kokoukseen. Kokousta ennen keilattiin hallituksen mestaruuskilpailut, jonka 
voitti Pertti Tapola kuuden sarjan tuloksella 1247. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin.  
 

4.  Päävalmentajan kuulumiset 
 
      Päävalmentaja Jarmo Ahokas kertoi hallitukselle maajoukkueen ajankohtaiset. 
      Tämän jälkeen hän kävi läpi Keilailun huippu-urheilusuunnitelman 2023-2024, joka  
      esitettiin myös Olympiakomitealle 2.10.2023 käydyssä lajiriihessä, jonka jälkeen  



 

     päätökset vuoden 2024 huippu-urheilun tuesta tehdään 5.12.2023. 
     Tämän jälkeen Ahokas vastaili hallituksen jäseniltä esitettyihin kysymyksiin. 
     Päävalmentaja kertoi, että Dohassa helmikuussa vuosittain järjestettävään 
     Friendly Competitioniin oli jälleen tullut kutsu. Nyt jatkossa joukkue (4 tyttöä ja 
     4 poikaa) ns. kilpailuleirille lähetettään joukkue Kuortaneen Urheilulukiosta. 
     Tällä pyritään lisäämään myös kiinnostusta urheilulukiota kohtaan. Samalla tavoin 
     toimii muun muassa Ruotsi, jonka joukkue muodostuu lukiolaisista. Valitun  
     joukkueen omavastuu on 400e/pelaaja. 
 
 
5.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
      Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja, tehtävälistaa ei erikseen  
      käyty läpi. 

-   12/2023, kokous pidetty 26.9.2023 (Liite1) 
 
 

6.  Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen. 25.10.23 tarkka jäsenmäärämme oli 7178.  
Hossi kävi läpi tilastoja lopettaneista keilaajista jäsenliitoittain, ikäryhmittäin ja sarjamäärit-
täin. Tilastoissa esiin nousee suurimpana vaikuttajana lopettaneiden määrään se, että 
alueelta on kilpailutoiminta loppunut jostakin hallista esim. hallin purkamisen tai yrittäjän 
vaihtumisen seurauksena. 
Tämän jälkeen puheenjohtaja kävi läpi vielä strategiset mittarit. 
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Strategian seurantaa ei tässä kokouksessa käyty läpi. 
- markkinointi  
Ylen kanssa on päästy sopimukseen. Vuoden 2024 Ballmaster Open Helsingistä ja SM-
kilpailujen finaalit Tampereelta näytetään YLE TV2 kanavalta. Verkkokaupan tuotteet käy-
vät kohtuullisen hyvin kaupaksi. Somekampanjoita suunnitellaan vuodelle 2024. 
- rekisteriohjelman tilannekatsaus 
Henkilökohtainen käyttöliittymä on vielä integroimatta, mutta valmistunee lokakuun-mar-
raskuun aikana. Myös muita korjauksia ja viilauksia tehdään koko ajan. 
Ohjelmistotoimittajan työmäärä tulee ylittämään n. 65-70 000 euroa budjetoidun. 
- SKL:n toimiston paikan tilanne ja kartoitus 
Ruusulankadun toimistosta on tehty vuokralle toimeksianto ja se on tällä hetkellä tarjolla 
eri kanavissa. Muun muassa Oikotie, Toimitilat ym. isot kanavat. Kysyntä on ollut hiljaista. 
Tampereen päässä jatketaan kartoitusta, mutta sopimuksia ei tehdä ennen kuin Ruusulan-
kadun toimitilat on saatu vuokralle. 
- jäsenkirje jäsenistölle, sisältö 
Kirjeen sisältö on tehty ja kirje odottaa rekisteriohjelman oman käyttöliittymän valmistu-
mista, jonka jälkeen se lähetetään. Jäsenistölle suunnattu kirje tullaan lähettämän neljä 
kertaa vuodessa. 
 
7.  Valtuuston asiat 
 
- toimintakertomus 2022-2023 
Hyväksyttiin esitettäväksi valtuustolle (Liite2 ja 3). 



 

- talousarvio 2024 
Hyväksyttiin esitettäväksi valtuustolle (Liite4). 
- jäsenmaksut 
Hyväksyttiin esitettäväksi valtuustolle 
- korvaukset ja palkkiot 
Hyväksyttiin esitettäväksi valtuustolle (Liite5). 
 
8.  Kansainväliset asiat 

- IBF:n tilanne ja kongressi 6.10.2023 Kuwait 
Puheenjohtaja Hossi kertoi kongressista. Kuwaitilainen sheikki Talal Mohammad Al-Sa-
bah valittiin uudelleen Kansainvälisen Keilailuliiton puheenjohtajaksi kolmannelle nelivuo-
tiskaudelleen. Al-Sabah voitti äänestyksessä Kanadan Cathy Innesin selvin äänin 87-17. 
Lisäksi kongressissa valittiin kaksi varapuheenjohtajaa, ja tässä roolissa jatkavat niin 
ikään nykyiset varapuheenjohtajat  Martin Faba ja Marios Nicolaides. 
- EBF:n kongressi 22.10.2023 ja Nordic Meeting 21.10.2023 Berliini 
Nykyinen puheenjohtaja Addie Ophelders oli jo aikaisemmin ilmoittanut vetäytyvänsä pu-
heenjohtajuudesta. 
Islantilaisella Valgeir Gudbjartssonilla ei ollut vastaehdokkaita ja näin ollen hänet valittiin 
uudeksi puheenjohtajakasi vuoden 2025 kongressiin saakka. Myös varapuheenjohtajaksi 
pyrki vain yksi henkilö, Kyproksen Marios Nicolaides, joka valittiin vuoden 2027 kongres-
siin saakka. 
Hallitukseen valittiin kaksi uutta henkilöä. Englannin Lisa John ja Belgian Marc Beaufays, 
molemmat 2027 kongressiin saakka. 
EBF:n hallitukseen kuuluu edellä mainittujen lisäksi turkkilainen Onder Gurgan. 
Asialistan viimeisenä kohtana oli IBF:n asioiden puinti. Suomi nosti monen muun Euroo-
pan maan kanssa esille huolen nykyisestä tilanteesta ja mitä EBF:n johto aikoo tämän pa-
rantamiseksi tehdä. IBF:n hallituksen seuraava kokous pidetään Lausannessa marras-
kuun lopulla ja asioita tullaan ottamaan esille siellä. 
Puheenjohtaja Hossi ja toiminnanjohtaja Järvilä edustivat Suomea paikan päällä molem-
missa kokouksissa.  
 

9. Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 

- nuoriso- ja koulutusvaliokunnan pöytäkirja 2.10.2023 
Hyväksyttiin läpikäynnin jälkeen (Liite6). 
- kilpailu- ja sarjavaliokunnan pöytäkirja 9.10.2023 
Hyväksyttiin läpikäynnin jälkeen (Liite7). Hallituksen toivomus on, että tuoreimmat sääntö-
muutokset laitetaan edelleen säännöissä näkyviin väripohjalla ja kilpailusääntöjen lopussa 
olevat liitteet erillisenä dokumenttina. 
- talous- ja työvaliokunnan pöytäkirja 12.10.2023 
Hyväksyttiin läpikäynnin jälkeen (Liite8). 
- parakeilailun valiokunnan pöytäkirja 16.10.2023 
Hyväksyttiin läpikäynnin jälkeen (Liite9). 
 
10. Ansiomerkkianomukset 
 
- Ylöjärven Keilailuliitto 
Hyväksyttiin (Liite10). 



 

- Lappeenrannan Keilailuliitto 
Hyväksyttiin (Liite11). 
 
11. Saapuneet kirjeet 
 
Ei saapuneita kirjeitä. 
 
12. Muut asiat 
 
- Hall Of Fame valinnat 
Esityksenä oli yksi valinta, joka hyväksyttiin. 
- Ansiomerkkien hintojen tarkistukset 
Hyväksyttiin. 
 
13. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.10. 
 
Tulevat kokoukset;  
 
- la 18.11. valtuusto klo 12.00- Tampere, etä 
- to 30.11. hallitus klo 14.30- etä 
- pe 12.1. hallitus klo 14.30- Tali Ballmaster Open 

 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 
 


